
ZAPISNIK 
s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Garešnice,  

održane 30. listopada 2014. godine 
 

Sjednicu je otvorio Željko Starčević (predsjednik Gradskog vijeća Grada Garešnice) u 
14:00 sati. 
 
Prisutni: Željko Starčević, Ljiljana Dmejhal, Daniela Belak, Jeronima Bakarić, Darko 
Delić, Hasan Ibrić, Dubravko Križanović, Milan Sužnjević, Ljubica Masleša, Zdravko 
Jakopović, Sanja Petrić, Željko Rijetković, Vladimir Vaclavek, Đurđica Šetit, Goran 
Cupek, Dejan Darvaš i Darko Cvetković. 
 
Odsutan: Milan Rajšić. 
 
Ostali prisutni: Velimir Žunac (gradonačelnik Grada Garešnice), Tomislav Anđal 
(zamjenik gradonačelnika), Josip Bilandžija (zamjenik gradonačelnika), Miroslav 
Gerstner (pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i opće poslove Grada 
Garešnice), Željko Rebrović (komunalni redar Grada Garešnice), Dražen Bengez 
(direktor tvrtke „Komunalac d.o.o.“), Dalibor Čajsa (načelnik Policijske postaje 
Garešnica) te predstavnici medija.  
 
Nakon utvrđenog kvoruma, predsjednik Gradskog vijeća predložio je sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Garešnice 
2. Aktualni sat 
3. Izvješće o stanju sigurnosti prometa i stanju kriminaliteta na području Grada 

Garešnice 
4. Razmatranje Izvješća o radu gradonačelnika Grada Garešnice za razdoblje 

siječanj – lipanj 2014. godine 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o javnim priznanjima Grada 

Garešnice 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o nerazvrstanim cestama na 

području Grada Garešnice 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o organizaciji, načinu naplate i 

kontrole parkiranja za Grad Garešnicu 
8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o obavljanju dimnjačarskih poslova 
9. Razmatranje Odluke Upravnog vijeća knjižnice i donošenje Rješenja o 

imenovanju ravnateljice Knjižnice i čitaonice „Đuro Sudeta“ Garešnica 
10. Razno 
 
Predloženi dnevni red dan je na glasovanje. Od 17 prisutnih vijećnika svi su glasovali 
ZA. Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
 

Točka 1.  
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Garešnice pozvao je vijećnike da iznesu 
primjedbe na zapisnik s 9. sjednice Gradskog vijeća, održane 26. rujna 2014. godine. 



S obzirom da primjedbi nije bilo, zapisnik se smatra usvojenim. 
 
 

Točka 2. 
 

Aktualni sat otvorio je Željko Starčević (predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Garešnice).  
 
HASAN IBRIĆ svoja je pitanja uputio Velimiru Žuncu (gradonačelniku Grada 
Garešnice). Prvo pitanje odnosilo se na problematiku tvrtke DK Brestovac d.d. u 
stečaju, odnosno mogućnost pronalaska financijskih sredstava za pomoć obiteljima 
čiji su članovi ostali bez izvora prihoda, a drugo pitanje se odnosilo na mogućnost 
osnivanja pučke kuhinje. 
VELIMIR ŽUNAC (gradonačelnik Grada Garešnice) na prvo je pitanje odgovorio  
kako je objavljen javni poziv za zakup tvornice, pogona i strojeva te da se javila jedna 
tvrtka iz Zagreba. Grad Garešnica pomogao je obiteljima na način da su isplaćene 
jednokratne pomoći za plaćanje troškova stanovanja, a gradonačelnik je uputio i 
pohvalu djelatnicima centra za socijalnu skrb. Na drugo pitanje gradonačelnik je 
odgovorio da se o pitanju pučke kuhinje može raspravljati na sjednici Gradskog 
vijeća tijekom rasprave o prijedlogu proračuna Grada za sljedeću godinu i da se u 
proračunu mogu predvidjeti novčana sredstva za realizaciju tog projekta. 
 
JERONIMA BAKARIĆ prvo je pitanje uputila Draženu Bengezu (direktoru tvrtke 
„Komunalac d.o.o.“), a drugo Velimiru Žuncu (gradonačelniku Grada Garešnice). 
Prvo se pitanje odnosilo na problem krađe i uništavanja grobova na gradskom i 
mjesnim grobljima te sprječavanje budućih krađa, a drugo se pitanje odnosilo na 
asfaltiranje nogostupa u Ulici Mate Lovraka u Garešnici. 
DRAŽEN BENGEZ (direktor tvrtke „Komunalac d.o.o.“) na prvo je pitanje odgovorio 
da su na grobljima prisutni ljudi i ophodnje koje kontroliraju groblja, ali nije moguće 
postaviti video nadzor jer je takvim nadzorom teško osigurati cijelo područje. Postoji 
mogućnost unajmljivanja zaštitara, ali samo za groblje u Garešnici, dok to nije 
moguće za mjesna groblja. 
VELIMIR ŽUNAC (gradonačelnik Grada Garešnice) na drugo je pitanje odgovorio da 
će se s asfaltiranjem nogostupa krenuti čim bude moguće jer je nogostup u toj ulici 
među prioritetima, zajedno s nogostupima na drugim dijelovima grada čije je 
asfaltiranje planirano. 
 
ĐURĐICA ŠETIT postavila je pitanja Draženu Bengezu (direktoru tvrtke „Komunalac 
d.o.o.“). Prvo pitanje bilo je vezano uz priključenje vode kod mjesnog groblja u 
Kapelici, a drugo uz održavanje staza oko navedenog groblja. 
DRAŽEN BENGEZ (direktor tvrtke „Komunalac d.o.o.“) na prvo je pitanje odgovorio 
da će se na svim grobljima gdje je to moguće obaviti priključenje vode, no da se s 
time stalo zbog poplava koje su pogodile garešničko područje, a na drugo pitanje je 
odgovorio da su staze i ograđivanja isplanirana za nekoliko groblja te da će groblje u 
Kapelici sljedeće godine sigurno biti uređeno. 
 
LJUBICA MASLEŠA svoje je pitanje uputila Draženu Bengezu (direktoru tvrtke 
„Komunalac d.o.o.“). Pitanje se odnosilo na zelenu površinu ispred Osnovne škole 
Trnovitički Popovac i na mogućnost uređenja iste. 



DRAŽEN BENGEZ (direktor tvrtke „Komunalac d.o.o.“) odgovorio je da ravnatelj 
škole treba kontaktirati „Komunalac d.o.o.“ i razgovarati s djelatnikom koji se bavi 
uređenjem okoliša jer je površina o kojoj se radi u vlasništvu škole. 
 
LJILJANA DMEJHAL prvo je pitanje uputila Miroslavu Gerstneru (pročelniku 
Upravnog odjela za gospodarstvo i opće poslove), a odnosilo se na problem poplave 
u Hrastovcu i zatvaranje ceste te pronalazak načina da se to riješi. Drugo pitanje 
uputila je Draženu Bengezu (direktoru tvrtke „Komunalac d.o.o.“), a odnosilo se na to 
u kojoj je fazi izgradnja reciklažnog dvorišta. 
MIROSLAV GERSTNER (pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i opće poslove) 
na prvo je pitanje odgovorio da su počeli radovi na održavanju državne ceste kroz 
Hrastovac te da će se obnoviti i odvodni kanali uz cestu, no, Grad Garešnica nema 
ingerenciju da to riješi jer je to u ingerenciji Hrvatskih cesta i Hrvatskih voda.  
DRAŽEN BENGEZ (direktor tvrtke „Komunalac d.o.o.“) na drugo je pitanje odgovorio 
da su u vezi reciklažnog dvorišta izvršeni građevinski radovi, postavljena je oprema i 
ostalo što je bilo navedeno u projektnoj dokumentaciji te da se još samo čeka 
tehnički pregled. 
 
DEJAN DARVAŠ postavio je pitanje Velimiru Žuncu (gradonačelniku Grada 
Garešnice), a odnosilo se na problem Radničke ulice i Ciglenice gdje se oborinske 
vode slijevaju u podrume građana jer nema slivnih šahtova i mogućnost rješavanja 
tog problema. 
VELIMIR ŽUNAC (gradonačelnik Grada Garešnice) odgovorio je da je ova godina 
godina ekstremnih uvjeta te da su i Grad Garešnica i Komunalac utrošili puno truda, 
vremena i novca da bi šteta od poplava bila što manja, a najugroženija područja 
obišli su i predstavnici županije. Radnička ulica će se sanirati, a pronalaskom 
ispravnog rješenja za to i druga ključna mjesta riješit će se i ostali problemi nastali 
zbog oborinskih voda. 
 
DARKO DELIĆ svoja je pitanja uputio Velimiru Žuncu (gradonačelniku Grada 
Garešnice). Prvo pitanje odnosilo se na Ulicu Petra Svačića i ono što je konkretno 
učinjeno u vezi klizišta, a drugo je bilo vezano za javnu rasvjetu koja na jednom dijelu 
Ulice Petra Svačića nije jedno vrijeme radila. 
VELIMIR ŽUNAC (gradonačelnik Grada Garešnice) na prvo je pitanje odgovorio da je 
puknuće sanirano navoženjem zemlje i uklanjanjem stabala. Rješenje za sanaciju 
klizišta je potporni zid, no, postavlja se pitanje nadležnosti jer se radi o državnoj cesti. 
Na drugo pitanje odgovorio je da pitanje javne rasvjete rješava HEP, no, da oni to 
rješavaju nekad brže, a nekad sporije. Odgovor na pitanje dopunio je Miroslav 
Gerstner i objasnio da je na jednom rasvjetnom stupu bio evidentiran kratki spoj i da 
je zbog toga rasvjeta bila izvan funkcije. 
 
SANJA PETRIĆ svoja je pitanja uputila Velimiru Žuncu (gradonačelniku Grada 
Garešnice). Prvo pitanje odnosilo se na odvojak Ulice Petra Svačića prema dječjem 
vrtiću i mogućnost njegove sanacije te postavljanje prometnih ogledala, a drugo 
pitanje bilo je vezano uz mogućnost da Grad Garešnica organizira Sajam poslovnih 
mogućnosti. Također je napomenula da je bio organiziran besplatni prijevoz na 
Sajam poslovnih mogućnosti koji je bio održan u Bjelovaru, ali da se to nije znalo na 
vrijeme. 
VELIMIR ŽUNAC (gradonačelnik Grada Garešnice) na prvo je pitanje odgovorio da je 
u Programu održavanja komunalne infrastrukture naveden odvojak Ulice Petra 



Svačića, no to se odnosi na gornji dio ulice gdje su nastali problemi zbog klizišta, 
čime se ne umanjuje potreba da se sanira i dio prema dječjem vrtiću. U vezi 
postavljanja ogledala rekao je da se radi o državnoj cesti, ali da će biti uklonjeno 
drveće koje smanjuje vidljivost. Na drugo pitanje odgovorio je da ga je voditeljica 
Hrvatskog zavoda za zapošljavanje iz Područnog ureda Bjelovar informirala o Sajmu 
poslovnih mogućnosti i tražila da Grad Garešnica plati autobus za Bjelovar, no nitko 
nije tražio pomoć u promidžbi te je rekao da bi se u Gradu Garešnici rado angažirali i 
obavijestili ljude o tom događaju. 
 
 

Točka 3. 
 

Izvješće o stanju sigurnosti prometa i stanju kriminaliteta na području Grada 
Garešnice usmeno je iznio načelnik Policijske postaje Garešnica Dalibor Čajsa te je 
napomenuo da će ubuduće izvješća pripremiti u pisanom obliku kako bi vijećnici 
mogli raspraviti o statističkim podacima. U raspravi su sudjelovali: Hasan Ibrić, 
Ljubica Masleša, Tomislav Anđal, Darko Delić, Dubravko Križanović i Dalibor Čajsa. 
Izvješće je primljeno na znanje. 
 
 

Točka 4.  
 

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Garešnice za razdoblje siječanj – lipanj 2014. 
godine vijećnici su primili u pisanom obliku.  
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. U raspravi su sudjelovali: Željko 
Rijetković, Velimir Žunac, Milan Sužnjević, Darko Delić i Tomislav Anđal. 
Nakon rasprave uslijedilo je glasovanje. Od 17 prisutnih vijećnika 10 je glasovalo ZA, 
1 PROTIV, a 6 SUZDRŽANO. Gradsko vijeće Grada Garešnice donijelo je 
 

IZVJEŠĆE  
O RADU GRADONAČELNIKA GRADA GAREŠNICE ZA RAZDOBLJE  

SIJEČANJ – LIPANJ 2014. GODINE 
 
(Prilog: Izvješće o radu gradonačelnika Grada Garešnice za razdoblje siječanj – 
lipanj 2014. godine, koje je sastavni dio ovog zapisnika) 
 
 

Točka 5.  
 

Prijedlog Odluke o javnim priznanjima Grada Garešnice vijećnici su primili u pisanom 
obliku.  
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. Rasprave nije bilo. Od 17 prisutnih 
vijećnika svi su glasovali ZA. Gradsko vijeće Grada Garešnice jednoglasno je 
donijelo  
 

ODLUKU 
O JAVNIM PRIZNANJIMA GRADA GAREŠNICE 

 
(Prilog: Odluka o javnim priznanjima Grada Garešnice, koja je sastavni dio ovog 
zapisnika) 



Točka 6. 
 

Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama na području Grada Garešnice vijećnici su 
primili u pisanom obliku. 
Obrazloženje je dao Miroslav Gerstner.  
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. U raspravi su sudjelovali: Darko 
Delić, Ljubica Masleša, Miroslav Gerstner, Darko Cvetković, Hasan Ibrić, Milan 
Sužnjević.  
Nakon rasprave uslijedilo je glasovanje. Od 17 prisutnih vijećnika svi su glasovali ZA. 
Gradsko vijeće Grada Garešnice jednoglasno je donijelo  
 

ODLUKU 
O NERAZVRSTANIM CESTAMA NA PODRUČJU  

GRADA GAREŠNICE 
 

(Prilog: Odluka o nerazvrstanim cestama na području Grada Garešnice, koja je 
sastavni dio ovog zapisnika) 
 
Sjednicu je napustio vijećnik Goran Cupek. 
 

 
Točka 7. 

 
Prijedlog Odluke o organizaciji, načinu naplate i kontrole parkiranja za Grad 
Garešnicu vijećnici su primili u pisanom obliku. 
Obrazloženje je dao pročelnik Miroslav Gerstner. Gradonačelnik Velimir Žunac 
predložio je da se u članku 2. stavku 4. navede da se radi o manifestacijama kojima 
je Grad Garešnica organizator ili suorganizator, u članku 2. stavku 6. da se pobliže 
odredi da su asfaltirana izvanulična javna parkirališta označena vertikalnom i 
horizontalnom signalizacijom, a neasfaltirana (šljunčana) samo vertikalnom 
signalizacijom te da se u članku 20. doda da su od naplate parkiranja oslobođena i 
službena vozila Crvenog križa i javne vatrogasne postrojbe. 
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. U raspravi su sudjelovali: Zdravko 
Jakopović, Milan Sužnjević, Miroslav Gerstner, Velimir Žunac, Dražen Bengez, 
Tomislav Anđal, Darko Delić, Željko Rijetković, Darko Cvetković, Dubravko 
Križanović. 
Nakon rasprave uslijedilo je glasovanje. Od 16 prisutnih vijećnika svi su glasovali ZA. 
Gradsko vijeće Grada Garešnice jednoglasno je donijelo  
 

ODLUKU 
O ORGANIZACIJI, NAČINU NAPLATE I KONTROLE PARKIRANJA 

ZA GRAD GAREŠNICU 
 
 

(Prilog: Odluka o organizaciji, načinu naplate i kontrole parkiranja za Grad Garešnicu, 
koja je sastavni dio ovog zapisnika) 
 
Sjednicu je napustio vijećnik Vladimir Vaclavek. 

 
 



Točka 8. 
 

Prijedlog Odluke o obavljanju dimnjačarskih poslova vijećnici su primili u pisanom 
obliku. 
Obrazloženje je dao pročelnik Miroslav Gerstner. Gradonačelnik Velimir Žunac 
predložio je da se u članku 19. stavku 1. točkama 1., 2. i 3. pod a navede „dva puta 
godišnje“.  
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. U raspravi su sudjelovali: Zdravko 
Jakopović, Darko Cvetković, Miroslav Gerstner, Darko Delić, Željko Starčević, Ljubica 
Masleša, Hasan Ibrić.  
Nakon rasprave uslijedilo je glasovanje. Od 15 prisutnih vijećnika svi su glasovali ZA. 
Gradsko vijeće Grada Garešnice jednoglasno je donijelo  
 

ODLUKU 
O OBAVLJANJU DIMNJAČARSKIH POSLOVA 

 
(Prilog: Odluka o obavljanju dimnjačarskih poslova, koja je sastavni dio ovog 
zapisnika) 
 

Točka 9. 
 

Odluku Upravnog vijeća knjižnice i Rješenje o imenovanju ravnateljice Knjižnice i 
čitaonice „Đuro Sudeta“ Garešnica vijećnici su primili u pisanom obliku. 
Obrazloženje je dao Velimir Žunac. 
Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. Rasprave nije bilo. Od 15 prisutnih 
vijećnika svi su glasovali ZA. Gradsko vijeće Grada Garešnice jednoglasno je 
donijelo  
 

RJEŠENJE 
 O IMENOVANJU RAVNATELJICE KNJIŽNICE I ČITAONICE  

„ĐURO SUDETA“ GAREŠNICA 
 
(Prilog: Rješenje o imenovanju ravnateljice Knjižnice i čitaonice „Đuro Sudeta“ 
Garešnica, koje je sastavni dio ovog zapisnika) 
 

 
Točka 10. 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Garešnice zatvorio je sjednicu u 17:10. 
 
KLASA: 023-05/14-01/46 
URBROJ: 2123/01-01-14-2 
U Garešnici, 05. studenog 2014. godine 
 

 
ZAPISNIK VODILA:     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA:                                              
  
 Andreja Ognjan    Željko Starčević 


